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OBČ I N A   D I V AČA  

 OBČINSKI SVET 
  Kolodvorska ulica 3a, 6215 Divača  
  SLOVENIJA 
 

 
Številka: 032-0003/2012-25 
Datum:  26..6.2012 

 
Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
14 redne seje  Občinskega sveta Občine Divača, ki je potekala v  ponedeljek,  dne  26.6.2012, v 

sejni sobi Občine Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača. 
 

 
Sejo je vodil župan Občine Divača g. Drago Božac. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Divača (v nadaljevanju: člani 
sveta): 
ALOJZIJ MAHORČIČ 
ANDREJ VATOVEC 
BLAŽ MALOVEC  
BRUNO BOMBAČ 
DOBRIVOJE SUBIĆ 
IGOR ZAFRED 
IVAN KOVAČIČ   
JERNEJ FRANC PREMRL 
LILIJANA KOCJAN ŽORŽ 
MATJAŽ VOLK  
MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 
MIRKO MARTINČIČ 
 
Opravičeno odsotni  člani sveta:  
ALENKA ŠTRUCL DOVGAN  
BISERKA GRABAR 
STOJAN LIPOLT 
 
Seja se je pričela ob  17. uri. 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
 
S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 14. redne seje  Občinskega sveta Občine 
Divača. 
 
DNEVNI RED : 

1. Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč  za območje PC Risnik v občini Divača  (prva  
obravnava), 

2. Poročilo – varnostni načrt (Policija, MIR, Gasilci in CZ) 

3. Predlog izdaje soglasja  k številu in vrsti oddelkov, vrsti programov, sistemizaciji delovnih mest v 

Javnem, vzgojno-izobraževalnemu zavodu Vrtec Sežana v šolskem letu 2012/2013 

4. Odlok o uresničevanju javnega interesa na področju športa v Občini Divača – UPB (sprejem uradno 
prečiščenega besedila), 
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5. Rebalans proračuna za leto 2012, 

6. Soglasje k sklenitvi pravnih poslov za ureditev ZK zadev  (Kovačič-Barka, Cerkvenik_Divača) 

7. Izločitev parcel iz javnega dobra  

8. Dopolnitev načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem občine Divača 2012, 

9. Podelitev občinskih priznanj za leto 2012, 

10. Seznanitev z organizacijo občinskega praznika, 

11. Finančne pomoči, 

12. Pregled in potrditev zapisnika  13. redne seje OS,  

13. Informacija  župana, 

14. Poročila odborov in komisij, 

15. Pobude in predlogi.   

 

       

Župan je  pozdravil vse prisotne in v nadaljevanju  predlagal  potrditev  predloženega dnevnega reda 
14. redne seje OS z uvrstitvijo dodatne točke pod zaporedno 2. točko in sicer: 
 Potrditev predinvesticijske zasnove Projekta »Oskrbe s pitno vodo« . 
 

g. Subič je predlagal dopolnitev dnevnega reda z dodatno uvrščeno točko: 

»Ureditev prostorov za Frank Viktorja«. 
 
Župan  je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se predlagan dnevni red  14 redne seje Občinskega sveta z danimi dopolnitvami:   

• umestitvijo nove, zaporedne 2. točke dnevnega reda:  Potrditev predinvesticijske zasnove 

Projekta »Oskrbe s pitno vodo« . 
• umestitvijo nove, zaporedne 15. točke dnevnega reda: »Ureditev prostorov za Frank 

Viktorja«. 
in skladno s tem, ustreznim preoštevilčenjem ostalih točk dnevnega reda . 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 
PROTI je  glasoval  0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 1. 
ODLOK O PROGRAMU OPREMLJANJA STAVBNIH ZEMLJIŠČ  ZA OBMOČJE PC 

RISNIK V OBČINI DIVAČA  (PRVA  OBRAVNAVA) 
 

 
Predstavnik LUZa Ljubljana g. Marko Fatur je zelo natančno predstavil izdelan program opremljanja 
za PC Risnik in na njem temelječ odlok. Pripomnil je, da so na isti način (ko se gradnja 
distribucijskega dela omrežja – sekundar izvede po pogodbi o opremljanju in investitor plača 
komunalni prispevek za obstoječo komunalno opremo le za prenosni del omrežja – primar) pripravili 
že več kot 70 programov opremljanja za različne občine v Sloveniji ter da so takšen pristop 
pripravljeni zagovarjati pred vsakim sodiščem.  
Povedal je, da bodo s sprejetjem predlaganega programa opremljanja pri zaračunavanju komunalnega 
prispevka za gradnjo objektov v PC Risnik tisti investitorji, ki so zemljišče kupili od Primorja d.d., bili 
dolžni plačati komunalni prispevek le za priključevanje na obstoječo komunalno opremo, za gradnjo 
nove komunalne opreme pa se šteje, da je bil komunalni prispevek že plačan v naravi, saj je Primorje 
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d.d. z Občino Divača podpisalo pogodbo o opremljanju. Ostali investitorji pa so dolžni komunalni 
prispevek poravnati za novo in obstoječo komunalno opremo.  
V nadaljevanju je župan pojasnil, da je predlagan Odlok v postopku 1. obravnave in je dopuščena 
možnost  razmisleka in sprememb do 2. obravnave Odloka. 
 
Po krajši razpravi, je župan dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje PC Risnik v občini 
Divača v  predlagani obliki, v prvi obravnavi. 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 2. 
POTRDITEV PREDINVESTICIJSKE ZASNOVE PROJEKTA 

»OSKRBE S PITNO VODO« 
 

Direktor javnega podjetja Kraški vodovod Sežana- g. Boris Korošec je podal kratko obrazložitev 
predloga Sklepa o potrditvi  Predinvesticijske zasnove projekta »Oskrba s pitno vodo Oble in Krasa«. 
Predlagana točka je  bila  naknadno uvrščeno na dnevni red seje sveta, gradivo so Občinski svetniki 
prejeli pred samo sejo sveta.  
Občina Divača je dne 2.2.2011 z ostalimi občinami podpisnicami    ter Ministrstvom za okolje  in 
prostor sklenila Pogodbo o pripravi, izvedbi in obratovanju sistema oskrbe  s pitno vodo Obale in 
Krasa, kjer je Občina Sežana opredeljena kot nosilna občina, za koordinatorja projekta pa je bilo 
imenovano javno podjetje Kraški vodovod Sežana d.o.o. Pogodba je bila sklenjena na podlagi  
Preliminarne študije - Oskrba prebivalcev s pitno vodo na območju Krasa in Brkinov. Varianta 2 iz 
Preliminarne študije  se je izkazala kot najbolj smiselna za zagotovitev celovite rešitve oskrbe s pitno 
vodo celotnega območja Kras in Brkinov, občine Ilirska Bistrica  ter Obale in tako so se k  celovitemu 
objektu zagotovitve vodnih virov in oskrbe prebivalstva s pitno vodo Obale in Krasa priključile tudi 
obalne občine. V maju 2011 in noveliran v juliju 2011, v skladu z Uredbo    o enotni metodologiji za 
pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih financ, je bil izdelan in potrjen  
Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP-u). Naslednji dokument,     ki ga je na podlagi 
Uredbe potrebno sprejeti je Predinvesticijsko zasnovo (PIZ). V tem dokumentu so obravnavane vse  
variante , za katere je verjetno, da bi ekonomsko, finančno, časovno in tehnološko  izpolnile cilje, 
zapisane v DIIP-u. Predinvesticijska  zasnova obravnava  posamezne variante  tako podrobno, da je 
mogoče čim zanesljivejše izbrati in utemeljiti izbrano varianto.  Pripravljalec  PIZ-a je tako kot DIIP-
a, Projekt d.d. Nova Gorica. Z izvedbo predvidenih investicij obdelanih v DIIP-u in PIZ-u bo 
zagotovljena   redna in varna oskrba  s pitno vodo  področjem zalednega Krasa, Brkinov, Ilirske 
Bistrice in Obale za obdobje naslednjih 30 let.  
 
Sledila je krajša razprava, po  kateri je župan  je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Divača potrjuje Predinvesticijsko zasnovo investicijskega projekta "Oskrba 
s pitno vodo obale in Krasa". 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet. 
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AD 3. 
POROČILO – VARNOSTNI NAČRT (POLICIJA, MIR, GASILCI IN CZ) 

 
Pobude podane v okviru 3. točke dnevnega reda »Poročilo – varnostni načrt (Policija, MIR, Gasilci in 
CZ)« 14. redne seje Občinskega Občinskega sveta Občine Divača, dne 26.6.2012:  
 

• Svetnica ga. Frankovič Franetič Mirjam je opozorila na vožnjo težkih tovornjakov in cistern  
na cesti Ilirska Bistrica – Divača, po dotrajani in ozki cesti skozi Vremsko dolino, skozi vas 
Famlje. Po cesti   od križišča do Ilirske Bistrice   lahko vozijo samo tovornjaki, katerih teža  je 
na os ne presega 8 ton. Ker policije na omenjeni cesti skorajda nikoli ni, je tovornjakov vedno 
več. Posebno nevarne so cisterne z gorivi družbe Petrol. Opozorila je na velike posledice in  
škodo v primeru  morebitne nesreče in izlitja nafte (nevarnost onesnaženja reke Reke in 
Škocjanskih jam).   

• Svetnik g. Volk Matjaž je opozoril, da kljub tablam se po  Vremščici vozijo  štirikolesniki , 
motorji za kros in džipi. To se dogaja tudi v predelu Padeža.  Kazen znaš 42,00 €, oziroma pol 
od tega, če plačaš takoj. 
Na Isti problem opozarja tudi Policijsko poročilo o varnosti v občini za lansko delo. Policija 
predlaga, naj občina postavi več tabel, ki bi opozarjale na veljavno prepoved vožnje po 
gozdovih in predlagajo, da domačini v kolikor opazijo kršitelje, pokličejo policijo.  

• Svetnik g. Mahorčič Alojzjz je opozoril na nepravilno parkiranje avtomobilov v Divači, pri 
Hotelu Malovec sta bili namreč že 2 nesreči, pri Risniku pa je na koncu prehoda za pešce zid, 
namesto črpalke bi morali postaviti krožišče je menil g. Mahorčič.  

• Poveljnik Štaba civilne zaščite Občine Divača g. Bezeljak Matej je opozoril na neoznačena 
parkirišče ne postaji ob  parku na železniški postaji. 
Opozoril je na parkiranje kamionov na pločniku pred trgovino Fama, kjer so posledično 
uničeni pločniki in robniki.  

• Član Občinskega sveta g.Bruno Bombač je opozoril na parkiranje avtomobilov ob divaškem 
križišču – na kmetijskem zemljišču  ob cesti za Dolnje Ležeče, kjer  parkirani avtomobili 
preprečujejo dostop poti lastnikom  tamkajšnjih  parcel.  

 
 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se POROČILO O DELU MEDOBČINSKEGA INŠPEKTORATA IN REDARSTVA 
OBČIN DIVAČA, HRPELJE-KOZINA, KOMEN IN SEŽANA ZA OBČINO DIVAČA TER 
OCENO VARNOSTNIH RAZMER ZA OBČINO DIVAČA ZA LETO 2011.   
 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI  je glasovalo 0 članov sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 
V okviru te točke, je župan podal v sprejem  
PREDLOG SKLEPA:  
Za potrebe delovanja Policijske pisarne v Divači, se Policijski postaji Sežana  brezplačno  odda v 
najem občinski prostor v pritličju zgradbe na naslovu Kolodvorska ulica 3/a, Divača. 
 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI  je glasovalo 0 članov sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
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g. Bezeljak - poveljnik  Štaba Civilne zaščite v  Občini Divača je podal Poročilo o delu CZ v Občini 
Divača za leto 2011. 
Na podano poročilo ni bilo pripomb.  
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se POROČILO O DELU CIVILNE ZAŠČITE OBČINE DIVAČA ZA LETO 2011. 
 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI  je glasovalo 0 članov sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 
Predstavnik PGD Divača g. Družina Zdravko  je predstavil  Letno poročilo  PGD Divača za leto 2011. 
Člani sveta na podano  poročilo niso imeli pripomb 
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se LETNO POROČILO PGD DIVAČA ZA LETO  2011. 
 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI  je glasovalo 0 članov sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 
Člani Občinskega sveta so v gradivu prejeli Letno poročilo PGD Senožeče za leto 2011.  
Na poročilo niso imeli pripomb. 
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se LETNO POROČILO PGD SENOŽEČE ZA LETO  2011. 
 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI  je glasovalo 0 članov sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 

 
AD 4. 

PREDLOG IZDAJE SOGLASJA  K ŠTEVILU IN VRSTI ODDELKOV, VRSTI 
PROGRAMOV, SISTEMIZACIJI DELOVNIH MEST V JAVNEM, VZGOJNO-

IZOBRAŽEVALNEMU ZAVODU VRTEC SEŽANA V ŠOLSKEM LETU 2012/2013 
 

Ravnateljica Vrtca Sežana, ga. Slavković, je podala podrobnejšo obrazložitev glede predloga števila in 
vrste oddelkov,  vrste  programov,   sistemizacije delovnih mest v javnemu  vzgojno-izobraževalnemu 
zavodu Vrtec  Sežana v šolskem  letu   2012/2013, h kateremu daje Občinski svet soglasje.  Izpostavila 
je razporeditev vpisanih otrok v posamezne oddelke in prosta mesta ter novo informacijo, da je v času 
od zaključka spomladanskega vpisa do danes že izrazilo željo za vpis nekaj otrok letnika 2012, na 
osnovi česar ocenjujejo, da obstaja možnost, da bo prišlo do potrebe organizacije še enega oddelka. 
Posebej je obrazložila načrt organizacije in dela v kuhinji in predlog sistemizacije delovnih mest, s 
poudarkom na možnost prevzema delavcev, ki so do sedaj delali v šolski kuhinji. Delež delavcev, ki 
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bo dodatno zaposlen v Vrtcu za pripravo obrokov za CEVS in OŠ, bo plačan iz naslova tržne 
dejavnosti in ne bremeni staršev in ne občinskega proračuna. 
Izpostavila je tudi dilemo glede zagotavljanja prenosa obrokov v šolo, saj nov podhod med vrtcem in 
šolo ne bo mogoče uporabljati. 
Predstavila je še predlog vrste oddelkov in predlog poslovnega časa. Opozorila je  na sklep Sveta JZ 
glede odprtja oddelka poldnevnih programov in poslovnega časa.  
Predsednica Odbora za negospodarstvo ga. Frankovič –Franetič je podala informacijo Odbora za 
negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti, ki  se je predhodno  seznanil s predlogom števila 
in vrste oddelkov,  vrste  programov,   sistemizacije delovnih mest v javnemu  vzgojno-
izobraževalnemu zavodu Vrtec Sežana v šolskem  letu   2012/2013 in predlaga Občinskemu svetu, da 
sprejme sklep v predlagani vsebini. 
Razprave na predlagan sklep ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
Izdaja se soglasje k predlogu Sklepa  glede določitve  števila in vrste oddelkov,  vrste  programov,   
sistemizacije delovnih mest v javnemu  vzgojno-izobraževalnemu zavodu Vrtec Sežana v šolskem  
letu  2012/2013. 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 
V okviru te točke je ravnateljica Vrtca je še podala informacijo glede besedila Kriterijev  za sprejem  
otrok v vrtec. Dokument so sprejele v enakem besedilu Občine Komen, Sežana in Hrpelje Kozina; 
Občina Divača je podala k predlogu besedila nekatere pripombe. Glede na  določilo, da je dokument 
veljaven, ko ga sprejmejo vse štiri občine – soustanoviteljice JZ – je Vrtec ugotovil, da nov dokument  
ni stopil v veljavo, zato je ravnateljica predlagala, da vsaka občina sprejme dokument v vsebini 
samostojno  in da veljajo kriteriji za vsako občino posebej. Predlagala je potrditev predloženega 
dokumenta.  
 
Župan je dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet občine Divača sprejema Kriterije in postopke za sprejem otrok v enote Vrtca 
Sežana - na območju občine Divača,   v predlaganem besedilu . 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 5. 
ODLOK O URESNIČEVANJU JAVNEGA INTERESA NA PODROČJU ŠPORTA  
V OBČINI DIVAČA – UPB (SPREJEM URADNO PREČIŠČENEGA BESEDILA) 

 
Višja svetovalka za družbene dejavnosti ga. Derenčin je podala bistvene informacije v zvezi z 
predlaganim aktom : Odlok o uresničevanju javnega interesa na področju športa v Občini Divača  -
UPB (sprejem uradno prečiščenega besedila), ki so ga člani sveta prejeli s sklicem seje. 
Omenjen akt je predhodno obravnavala Statutarno-pravna komisija in ga z določenimi popravki 
predlagala v potrditev Občinskemu svetu.  
Na seji sveta ni bilo razprave o predlaganem aktu. 
 



 7

Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
V predlagani vsebini se sprejme  ODLOK O URESNIČEVANJU JAVNEGA INTERESA NA 
PODROČJUŠPORTA  V OBČINI DIVAČA  (UPB1) – uradno prečiščeno besedilo 1 in 
MERILA ZA IZBOR IN SOFINANCIRANJE  PROGRAMOV ŠPORTA V OBČINI DIVAČA 
(UPB1) – uradni čistopis besedila. 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 

 
AD 6. 

REBALANS PRORAČUNA ZA LETO 2012 
 
Strokovna delavka občinske uprave ga. Pavlovčič  je članom sveta predstavila  predlog rebalansa 
proračuna  za leto 2012,  ki so ga svetniki  prejeli s sklicem seje.  Pojasnila je, da je predlog  rebalansa  
podan predvsem   zaradi koriščenja      sredstev po 23. členu Zakona o financiranju občin za izgradnjo 
vrtca v Divači. V nadaljevanju je  podala razlike  po posameznih proračunskih postavkah med 
sprejetim planom in predlogom  za rebalans, posebej za »Splošni del« in posebej  »Posebni del« 
predloga rebalansa 2012.   
Predlog rebalansa proračuna so predhodno obravnavi vsi matični odbori in komisije. V nadaljevanju 
so predsedniki let teh podali posamezna poročila v zvezi z obravnavo navedenega akta. 
Predsednik Odbora za  prostorsko planiranje g. Volk je podal pripombo Odbora, ki predlaga 
spremembo naziva proračunske postavke »130247 Avtobusno postajališče v Danah«, da  se 
preimenuje v »Vaški dom z avtobusnim postajališčem v Danah« ter, da se postavko uvrsti v področje 
»04039003 Razpolaganje in upravljanje  z občinskim premoženjem«. 
V nadaljevanju je  v zvezi 
 
 z predlaganim aktom  potekala daljša razprava, v kateri je svetnica ga. Frankovič Franetič  skupaj z 
podpisi 9 svetnikov, vložila amandma na predlog rebalansa proračuna občine Divača za leto 2012: 

povečajo se sredstva na proračunski postavki 180320 Večnamenski center Vreme za 35.000 EUR  in 
znižajo na sredstva na proračunskih postavkah:180210 Mitnica in »Jančarjeva hiša« v Senožečah iz 
25.000 EUR  na 5.000 EUR ter  140205 Sredstva za projekte iz 30.000 EUR na 15.000 EUR. 
Amandma je utemeljila z obrazložitvijo, da je streha  večnamenskega objekta v Vremah (bivšega 
LIVa) v zelo slabem stanju in potrebna nujne sanacije, ker zamaka na več mestih. Prvotno se je 
pričakovalo, da se bo na objektu LIV postavilo fotovoltaiko, vendar razmere kažejo, da do realizacije 
tega ne bo prišlo.  Glede na to, da je problem v pridobivanju lastništva na objektih Mitnica v 
Senožečah in  Jančarjeva hiša v Senožečah in v letošnjem letu verjetno ne bo prišlo do realizacije, tudi 
če bi bila sredstva, predlaga , da se sredstva namenijo za sanacijo strehe objekta LIV. 
Svetnica ga. Kocjan je poudarila, da rebalans proračuna ni nekaj kar se planira, tem več tisto kar se 
zaradi sprememb med letom sanira. Pri tem je izpostavila zadevo – »avtobusno postajališče« v Danah, 
legalizirano v »vaški dom«, investicija, ki je bila nasilno vnešena in ni bila urgentna, kajti ni bila 
vključena v planu investicij pri sami izvedbi proračuna za tekoče leto. Opozorila je ostale člane 
Občinskega sveta, naj bodo v prihodnje pozornejši pri vključevanju takih in podobnih zadev v 
rebalans proračuna.  Glede vloženega amandmaja, katerega so v dogovoru z predsedniki posameznih 
odborov, na skupnem sestanku  podpisali v  večini svetnikov,  pa je izrazila zaskrbljujoče  mnenje 
glede nižanja sredstev na proračunski postavki »projekti«.   
Mnenju ga. Kocjan-Žorž sta se pridružila tudi  svetnik g. Kovačič in svetnica ga. Frankovič-Franetič.  
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g. Volk pa je  pripomnil, da je zanj moteče dejstvo, da v kolikor se je šlo v izdelavo rebalansa 
proračuna zaradi   vrtca, naj bi se to zadevo uredilo in ne  istočasno spreminjalo ostalih postavk, zaradi 
sprememb, ki so dobesedno »vletele noter«.  
Svetnik g. Bombač pa je predlagal, da se proračun za leto 2013 izdela tako, da bo vseboval bolj 
natančne podatke.  
 

Po zaključeni  razpravi je župan predlagal glasovanje.  
PREDLOG SKLEPA:  
V predlagani vsebini se sprejme predlagan amandma,  podan na predlog rebalansa proračuna 
Občine Divača za leto 2012 in sicer:  

- povečajo se sredstva na proračunski postavki 180320 Večnamenski center Vreme za 
35.000 EUR ; 

- znižajo na sredstva na proračunskih postavkah: 
180210 Mitnica in »Jančarjeva hiša v Senožečah iz 25.000 EUR  na 5.000 EUR 
140205 Sredstva za projekte iz 30.000 EUR na 15.000 EUR. 

 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI  je glasoval 1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
PREDLOG SKLEPA:  
Pri obravnava predloga rebalansa proračuna Občine Divača za leto 2012, je bil sprejet predlog, 
da se  spremeni  naziv proračunske postavke  130247 Avtobusno postajališče v Danah.  
Naziv proračunske postavke se glasi: Vaški dom z avtobusnim postajališčem v Danah. Postavko se 
uvrsti v  področje 04039003 Razpolaganje in upravljanje z občinskim premoženjem. 

 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI  je glasoval 1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Sprejme se ODLOK o rebalansu proračuna Občine Divača za leto 2012 z vključenimi 
spremembami.  
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  9 članov sveta. 
PROTI  je glasoval 1 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 

AD 7. 
SOGLASJE K SKLENITVI PRAVNIH POSLOV ZA UREDITEV ZK ZADEV  (KOVAČIČ-

BARKA, CERKVENIK - DIVAČA) 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
g. Felicjan je  je pojasnil, da  je predlagana točka dnevnega  reda že usklajena  z Odborom za 
prostorsko planiranje, ki je zadevo predhodno obravnaval  in v zvezi  s tem  sprejel naslednja 
sklepa:  

- Sklep o potrditvi predlagane Pogodbe o uskladitvi zemljiškoknjižnega stanja z 
dejanskimi med Občino Divača  in Valterjem Cerkvenikom  in 

- Sklep o potrditvi poravnave med Občino Divača  in Kovačič Francem ter Kovačič 
Ivano. 
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Člani sveta na predlagani rešitvi niso imeli pripomb. 
 
Župan je predlagal glasovanje. 
PREDLOG SKLEPA:  
Občina Divača potrjuje sklenitev poravnave med Občino Divača in Kovačič Francem ter 
Kovačič Ivano in kupoprodajne pogodbe za ¾ nepremičnin parcela št. 47/0, 48/0 in 3030/1, k.o. 
Barka. 
 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občina Divača potrjuje predlagano Pogodbo o uskladitvi zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim 
med Občino Divača in Valterjem Cerkvenikom. 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 8. 

IZLOČITEV PARCEL IZ JAVNEGA DOBRA 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
g. Felicjan je predstavi predlog sklepa o izločitvi parcel št. 1459/12 in 1460/3,  k.o. Škoflje, ki se 
nahajata v bližini dveh stanovanjskih hiš v naselju Škoflje in v naravi predstavljata del dvorišč hiše št. 
5a in 1a. Obe parceli sta vključeni v Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Divača 
za leto 2012. Pred prodajo parcel pa je potrebno, le-tem odvzeti status javnega dobra, saj parceli kot 
dvorišče ne izpolnjujeta več pogojev za uporabo kot javno dobro. Po ureditvi statusa v zemljiški knjigi 
se bo parcelo prodalo. 
Predlagan sklep je predhodno obravnaval   Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 
nepremičninami in ga potrdil  v predlagani vsebini. 
Člani sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb. 
 
Župan je predlagal glasovanje. 
PREDLOG SKLEPA:   
S tem sklepom se ukine status javnega dobra nepremičninama: 
- parcela št. 1459/12, k.o. Škoflje, cesta v izmeri 106 m², vpisana kot last Občine Divača 
- parcela št. 1460/3, k.o. Škoflje, cesta v izmeri 55 m², vpisana kot last Občine Divača 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI je glasoval  0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  

 
AD 9. 

DOPOLNITEV NAČRTA RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE 
DIVAČA 2012 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
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g. Felicjan je podal obrazložitev k predlogu  Dopolnitve načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem občine Divača 2012, ki je skladen s sklepi 16. seje Odbora za prostorsko planiranje in 
gospodarjenje z nepremičninami ter vsebuje dodane parcele  št.  78/2, 78/3, 79/2, k.o. Famlje za 
podelitev stavbne pravice Ribiški družini za izgradnjo ribiške koče, ki je na istem mestu že stala od 
leta 1997 in je v mesecu novembru 2011 pogorela. 
Predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami g. Volk, je podal 
stališče Odbora, ki je zadevo predhodno obravnaval in dopolnjen  predlog sprejel  s pripombo na prvo 
točko  predlagane Dopolnitve načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem občine Divača 2012 – 
parcelo št. 2790 k.o. Dolenja vas (stavbno zemljišče v izmeri 70,00m2),   se spremeni iz PRODAJE v 
NAJEM. 
Na seji sveta na podani predlog ni bilo pripomb. 
 
Župan je dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA:  
Že obstoječi letni načrt razpolaganja, sprejet na 12. redni seji dne 6.2.2012 občinskega sveta 
Občine Divača, se dopolni in zajema še naslednje nepremičnine: 

 
Navzočnost je priglasilo 9 članov sveta. 
ZA je glasovalo  8 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 

 
AD 10. 

PODELITEV OBČINSKIH PRIZNANJ ZA LETO 2012 
 

Zaradi odsotnosti predsednice Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je poročilo 
Komisije v zvezi podelitvijo občinski priznanj za leto 2012, podal član komisije g. Bombač Bruno. 
Prisotne je seznanil o prispelih vlogah na podlagi predhodno  objavljenega Javnega razpisa za 
podelitev občinskih priznanj  Občine Divača za leto 2012. Prispele so štiri vloge z obrazložitvami. 
 

NAČIN 
RAZPOLAGANJA 

LOKACIJA VRSTA 
NEPREMIČNINE 

(namenska raba 
zemljišča) 

VELIKOST 
(v m2) 

ORIENTACIJSKA 
VREDNOST  (v 
EUR) Parcelna številka 

katastrska 
občina 

 
NAJEM  

 
2790 

Dolenja 
vas 

Stavbno  70,00 1.800,00 € 

 
USKLADITEV ZK 

STANJA – 
BREZPLAČNA 
ODSVOJITEV 

 

123.S,  552/114 Divača stavbno 785,00 100.000,00 € 

 
NAKUP 

(BREZPLAČEN 
PRENOS NA 

OBČINO) 
 

47, 48, 3030/1 Barka Kmetijsko, stavbno 2.900,00 12.748,65 € 

 
ODDAJA/PODELITEV 
STAVBNE PRAVICE 

 

78/2, 78/3, 79/2 Famlje Kmetijsko, stavbno 2.900,00 1.000,00 € 
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Komisija je ugotovila, da so vse vloge, prispele  na Razpis pravočasne, naročnik jih je prejel 
pravočasno - v razpisnem roku in  vse ovojnice so bile  pravilno označene, skladno z razpisnimi 
določili. Komisija je vloge obravnavala in ugotovila sledeče:  

• za podelitev najvišjega priznanja - naziva »ČASTNI OBČAN« -  ni na Razpis prispel noben 
predlog;  

• za podelitev  »PRIZNANJA OBČINE DIVAČA« so  na Razpis prispeli 3 predlogi in sicer so 
predlagani prejemniki naslednji: KOSOVELOVA KNJIŽNICA SEŽANA, ENOTA 
DIVAČA, VOJKO FRANK  -  član KARATE KLJUBS BUSHI DIVAČA , ELEKTRO 
SLOVENIJE, RTP DIVAČA; 

• za podelitev  »PRIZNANJE ŽUPANA« je na Razpis prispel en predlog in sicer je predlagani 
prejemnik  g. GRANDIČ ANTON. 

 

Komisija je o posameznih predlogih razpravljala in  po razpravi sprejela naslednji  
SKLEP: KVIAZ predlaga Občinskemu svetu, da se v letu 2012 podeli priznanja naslednjim 
predlaganim kandidatom:  

• najvišjega priznanja - naziva »ČASTNI OBČAN« -  se v letu 2012 ne podeli, saj na Javni 
razpis ni prispel noben predlog;  

• v letu 2012 se podeli 2  »PRIZNANJI OBČINE DIVAČA«  in sicer priznanje prejme  
KOSOVELOVA KNJIŽNICA  SEŽANA, ENOTA DIVAČA in VOJKO FRANK  -  član 
KARATE KLUBA  BUSHI  DIVAČA; namen je razviden iz vloge. 

• predloga,  ki je prispel na Javni razpis, da  se »PRIZNANJE OBČIEN DIVAČA« podeli  
ELEKTRU SLOVENIJE, RTP DIVAČA, Komisija ne podpira, saj utemeljitev predloga ne 
ustreza navedbam glede podeljevanja priznanj, ki so določena z Odlokom o občinskem 
prazniku, kulturnem dnevu in spominskem dnevu ter o podeljevanju priznanj občine Divača. 
Komisija je bila enotnega mnenja, da RTP sicer zelo dobro sodeluje z Občino in z okoljem, 
kar pa je tudi  najbrž njihov poslovni interes.  

• glede podelitve »PRIZNANJA ŽUPANA« predlaganemu kandidatu, g. GRANDIČ ANTONU 
Komisija ocenjuje, da je župan posredoval predlog podelitve na Javni razpis v vednost 
Komisiji, saj je ta odločitev, skladno z Odlokom o občinskem prazniku, kulturnem dnevu in 
spominskem dnevu ter o podeljevanju priznanj občine Divača (Uradni list RS, št. 53/2006), v 
pristojnosti župana in lahko o podelitvi odloča sam. KVIAZ podpira predlog župana, da se  
»PRIZNANJE ŽUPANA« podeli g. Antonu Grandiču.  

 

g. Bombač je podal pripombi KVIAZ-a: 
-  da bi morala  pri oblikovanju Razpisa za podelitev občinskih priznanj,  sodelovati KVIAZ; 
- da se začne z postopkom o spremembi Odloka o občinskem prazniku, kulturnem dnevu in   
spominskem dnevu ter o podeljevanju priznanj občine Divača (Uradni list RS, št. 53/2006). Komisija 
predlaga, da se  pripravi besedilo samostojnega dokumenta o podeljevanju občinskih priznanj  
(nagrad) in samostojen dokument, ki se bo urejal pomembnejše praznike v občini Divača. 
Sledila je razprava, v kateri je g. Subič predlagal, da se glasuje o predlogu - podelitvi   »PRIZNANJA 
OBČINE DIVAČA« podjetju  ELEKTRO SLOVENIJI, RTP DIVAČA . 
 
Župan je  predlagal, da se o posameznih predlogih glasuje, najprej o predlogih KVIAZ-a, nato še o 
podanem predlogu svetnika g.  Subiča.  
 
PREDLOG SKLEPA:  
»PRIZNANJE OBČINE DIVAČA« se podeli  KOSOVELOVI KNJIŽNICI  SEŽANA, ENOTA 
DIVAČA - za spodbujanje kulturne klime in izobraževalnih aktivnosti v občini Divača. 
 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
ZA je glasovalo  9 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
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PREDLOG SKLEPA:  
 »PRIZNANJE OBČINE DIVAČA« se podeli VOJKU  FRANKU -  članu KARATE KLUBA  
BUSHI  DIVAČA - za dosežene izjemne uspehe na področju mednarodnega karate športa. 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
  
PREDLOG SKLEPA:  
»PRIZNANJE OBČINE DIVAČA« se podeli ELEKTRO SLOVENIJI, RTP DIVAČA - za 
izjemno sodelovanje z lokalno skupnostjo in spodbudo v prihodnosti . 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  11 članov sveta. 
PROTI je glasoval  0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 

 
AD 11. 

SEZNANITEV Z ORGANIZACIJO OBČINSKEGA PRAZNIKA, 
 
Župan  je povedal, da je nosilec organizacije in izvedbe  prireditev  v okviru Občinskega praznika  
Občine Divača 2012,  RAZVOJNI CENTER – ZAVOD ZA RAZVOJ PODEŽELJA DIVAČA.  
Za  pomoč pri vsebinskem delu  izvedbe dogodkov ob občinskem prazniku, je župan imenoval 
komisijo v sestavi: Lilijana Kocjan-Žorž (predsednica), Nataša Matevljič (član), Mirjam Frankovič 
Franetič (član) , Igor Zafred (član), Romana Derenčičn  (član) in  Tatjana Cerkvenik (član). 
Direktorica Razvojnega centra Divača ga. Nataša Matevljič je prisotne seznanila z potekom aktivnosti 
v zvezi z  organizacijo  in izvedbe Občinskega praznika Občine Divača za leto 2012. Predstavila je 
okviren program prireditev, ki se bodo odvijale v okviru občinskega praznika v dneh  od 1.7.2012 do     
8.7.2012. 
 
 

AD 12. 
FINANČNE POMOČI  

 
Predsednik Odbora za finance g. Subič je Občinskemu svetu predlagal v  sprejem predloge Sklepov, 
sprejetih na omenjenem odboru v zvezi z obravnavo vlog za dodelitev finančnih pomoči, kot so 
navedeni v predloženem zapisniku odbora.  
Na predlagane  Sklepe ni bilo pripomb. 
 
Župan je dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA:  
V predlagani obliki se sprejme  Sklepe Odbora za proračun in finance, za dodelitev finančnih 
pomoči, na podlagi obravnavanih vlog,  kot so navedeni v okviru 7. točke zapisnika omenjenega 
odbora, z dne 11.6.2012. 
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
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AD 13. 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA  13. REDNE SEJE OS, 
 
Župan je predlagal potrditev predloženega zapisnika 1. in 2. dela 13. redne seje Občinskega sveta.  
Na predlagan zapisnik ni bilo pripomb. 
V okviru te točke je svetnik g. Mahorčič predlagal spremembo 37. in 38. člena Poslovnika - 
spremembo določila glede časovnega  trajanja sej. 
Župan je pojasnil, da se bo postopek sprejemanja sprememb Poslovnika in Statuta občine Divača začel 
v jeseni 2012 in se bo v sklopu navedenega  obravnavala podana pripomba.  
 
Župan je dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA: 
V predlagani vsebini se sprejme  zapisnik 13. redne seje (1. in 2. dela)  Občinskega sveta Občine 
Divača  v predlagani vsebini. 
 
Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 
ZA je glasovalo  8 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 

AD 14. 
INFORMACIJA  ŽUPANA 

 
Župan je podal naslednje informacije: 
1. Seznanitev z nadaljevanjem postopka  reševanja problematike poslovne cone Risnik 
2. Seznanitev z spremembami lokacije CERO NIK (Logatec –Stara gora) 
3. Potek del na cesti Gaberk-Betanija (projekt Kras –Carso) 
4. Formiranje skupine za delo na projektih pod vodstvom Razvojnega centra Pravilnik o delovnem 

času občinske uprave – seznanitev  
5. Racionalizacija poslovanja Občinskega sveta – Pravilnik o elektronskem poslovanju  
6. Reševanje problematike  razstavnega prostora Viktorja Franka iz Divače 
7. Anonimno pismo – dopis Komisije za preprečevanje korupcije, ki je bilo odstopljeno Nadzornemu 

odboru.  
 
V okviru 1. točke  informacije župana, je župan podal v sprejem 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Pooblašča se:  župana Občine Divača g. Božaca, svetnika g. Lipolta, predsednika Odbora za 
finance g. Subiča ter strokovnega delavca Občinske uprave g. Franetiča, da skupaj z odvetnikom 
g. Horvatom, vodijo razgovore z predstavniki družbe Primorje d.d. Ajdovščina,  glede ureditve 
pogodbenih določb  v zvezi z komunalno infrastrukturo v  Poslovni coni Risnik, da se dokončno 
dogovorijo o ureditvi zadeve in podpišejo pogodbo.  
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  12 članov sveta. 
PROTI je glasoval 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 15. 
UREDITEV PROSTOROV ZA FRANK VIKTORJA 

 
Svetnik g. Subič je predlagal, da Občinski svet sprejme določen sklep v  zvezi dodelitve prostora 
kiparju g. Frank Viktorju iz Divače. Predlagal je, da se imenovanemu odda v najem del  prostora v  
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pritličju Zadružnega doma v Divači (prostor bivše knjižnice) ,  preostali del tega prostora (za katerega 
je podana vloga za najem  - za dejavnost frizerskega salona),  pa naj se odda v najem  na podlagi 
javnega razpisa po določbah občinskega akta.   
O vlogi g. Franka  je predhodno razpravljal Odbor za prostorsko planiranje. Stališče odbora, ki ga je 
podal predsednik g. Volk je, da se g. Franku omogoči uporaba dela prostora v bivši knjižnici  za 
shrambo kipov.  
 
Po krajši  razpravi je župan dal na  glasovanje  
PREDLOG SKLEPA:  
Del prostora v pritličju Zadružnega doma v Divači (sprednji del prostora  nekdanje knjižnice), 
se  brezplačno odda v najem g. Frank Viktorju (za določen čas).  
Drugi del omenjenega prostora se odda v najem po občinskem odloku. 
Naloga Občine je, da ustrezni pregradi omenjeni prostor.  
 
Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 
ZA je glasovalo  10 članov sveta. 
PROTI je glasovalo 0 član sveta.  
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 16. 
POROČILA ODBOROV IN KOMISIJ  

 
Predsedniki posameznih odborov in komisij so stališča odborov in komisij vezanih na dnevi red 14. 
redne seje OS, podali pri posameznih točkah dnevnega reda, razen pobud podanih na posameznih 
odborih in komisijah, ki bodo vključene v naslednjo točko dnevnega reda . 
 
 

AD 17. 
POBUDE IN PREDLOGI 

 
Pobude podane na 14. redni seji OS: 

g. Kovačič j in g. Bombač sta podala stališče krajanov Dolnjih Ležeč s sestanka vaške 
skupnosti,  glede predstavitve in določitve lokacije čistilne naprave v Dolnjih Ležečah. 
Vaščani Dolnjih Ležeč se  z predlaganima lokacijama ne glede na tip ČN  ne strinjajo, menijo 
da sta preblizu naselja.  Želijo, da se omenjena  investicija  izvede, zato zahtevajo, da Občina 
Divača preuči  še vse druge možnosti  in najde ustrezno drugo lokacijo, stran od naselja, 
primerno za umestitev ČN oziroma preuči možnost priključitve na obstoječe  kanalizacijsko 
omrežje v naselju Divača. 
g. Subič je predlagal, da Občinska uprava Občine Divača   organizira strokovno ekskurzijo z 
ogledom  umeščenih podobnih ČN v bližnjih krajih in  k ogledu povabi vse zainteresirane 
vaščane Dolnjih Ležeč. 

 
Pobude podane na Odboru za proračun in finance:  

• Člane odbora  je zanimalo, če so Občinska uprava in župan morda  urgirali na Pošto Slovenijo 
glede  uvedbe novega delovnega časa na pošti  Divači. Predlagajo, da ostane delovni čas v 
enoti pošte v Divači nespremenjen , od vodstva Pošte Slovenije se pričakuje, da bodo glede na 
obseg dela še povečali število uslužbencev na pošti v Divači in ne zmanjšali delovni čas po 
novi uvedbi urnika. Da ostaja urnik poslovanja pošte v divaški enoti v dosedanjem obsegu se 
utemeljuje z  številom prebivalcev , podjetij , potrebe Občine Divača… 

• Člani Odbora za finance predlagajo županu, da določi delavca Občinske uprave, ki bo skrbel 
za podane pobude. 

• Člani Odbora za finance predlagajo, da se pozove svetnika g. Lipolta, da se udeležuje sej 
Odbora za proračun in finance, v nasprotnem primeru se gre v postopek imenovanja novega 
člana. 
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• ga. Grabar je zanimalo: 
o  kateri varčevalni ukrepi so bili še zagotovljeni na Občini Divača razen preklica 

razpisa za štipendije,  
o ali se bo  postavka » sredstva za štipendije«  ponovno vključila v proračun  
o kakšne so aktivnosti glede podane pobude v zvezi postopka spremembe Pravilnika o 

štipendiranju 
o zaprosila je za pridobitev zapisnika Nadzornega odbora, ki je obravnaval zadevo 

»štipendije« (do zasedanja 14. redne seje Občinskega sveta) 
o  izpostavila je vprašanje glede podvajanja del , ki se izvajajo na Občinski upravi in 

Razvojnemu centru.  
 
Pobude podane na Odboru za negospodarstvo:  

•  ga. Mirjam Frankovič Franetič je predlagala je, da se nekaj naredi na področju ozaveščanja 
 ljudi pri ravnanju z domačini živalmi in da se prouči predlog priprav dokumenta o nadzoru in      
 obveznosti imetnikov živali; 

• ga. Damijana Gustinčič je podala naslednji pobudi:  
o glede na spremembe v okolišu OŠ z gradnja novega vrtca je potrebno urediti  območje 

šolskega prostora ter urediti zavarovanje šolskega prostora ter brežine, ki loči šolski 
prostor in nogometno igrišče;  za stavbo Vrtca je nujno potrebno postaviti ustrezno 
mrežo, da bi zavarovala steno novega objekta; 

o želela je, da se poda informacije kdo odpira in zapira otroško igrišče pri Zdravstveni 
postaji v Divači in kdo skrbi za čiščenje igrišča in zagotavljanje varnosti. Predlagala 
je, da bi se nekoga zadolžilo skrbnika, ki bi skrbel za vzdrževanje zelenih površin v 
občini, pokrival Občinske potrebe vzdrževanja, igrišča,…. 

 
Pobude podane na Odboru za prostorsko planiranje :  

• ga.. Biserka Grabar je predlagala:   
o da Občinski svet pristopi k možnosti rešitve problemov Ulice Brinja v Gabrovem 

naselju Divača: ulica  je preozka, neasfaltirana , za kar  morajo odpadke nositi na 
začetek ulice, da jih komunala lahko pobere; 

o istočasno opozarja na ustavljanje kamionov pred »Čokom« na ulici L. Požrlja ki 
blokirajo promet, ko bi lahko zapeljali na ogromno dvorišče. 

 
g. Felicjan  je pojasnil, da je podoben problem v delu Kajuhove ulice, skupno obema je, da sta ulici v 
privatni lasti in občina na ta zemljišča ne sme posegati. Prav tako izpostavi, da so vsi, ki so od 
privatnikov ta zemljišča oz. stanovanja in hiše kupovali za to vedeli že ob nakupu in da občina teh 
zemljišč ni dolžna urediti ter je to spor med njimi in lastnikom, ki jim je zemljišča oz. stanovanja ali 
hiše prodal. 
Boris Gombač je kot rešitev predlagal, da Občina organizira in izvede mediacijo med vsemi 
vpletenimi in poskuša urediti tako eno kot drugo ulico. 
V zvezi z ustavljenimi (parkiranimi) kamioni na ulici, je g. Felicjan pojasnil, da bo o tem obveščena 
tako redarska služba kot policija ter lastnik skladišča. Redarstvo in Policijo se bo zaprosilo za redne 
kontrole, lastnika pa opozorilo, da tako ustavljanje in parkiranje na ulici ni dovoljeno ter da bo v 
primeru nadaljevanja takega početja kaznovan šofer ter podjetje oziroma odgovorna oseba podjetja. 
 
Pobude podane na KVIAZ-u: 

• ga. Grabar je podala   pobudo, da se na tej seji OS poda poročilo koliko in kateri uradni žigi so 
na razpolago na Občini Divača oziroma  s katerimi uradnimi žigi Občina posluje; kdo je 
zadolžen za hranjenje uradnih žigov, kdo jih lahko uporablja in ali ima Občina Pravilnik 
oziroma ustrezen dokument, ki ureja poslovanje z uradnimi žigi. KVIAZ je podprl predlog 
predsednice. 

• KVIAZ predlaga Občinskemu svetu, da se začne s postopkom o spremembi Odloka o 
občinskem prazniku, kulturnem dnevu in spominskem dnevu ter o podeljevanju priznanj 
občine Divača (Uradni list RS, št. 53/2006). Komisija predlaga, da se  pripravi besedilo 



 16

samostojnega dokumenta o podeljevanju občinskih priznanj  (nagrad) in samostojen 
dokument, ki se bo urejal pomembnejše praznike v občini Divača. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
ZAPISNIK  PRIPRAVILA:                                                                       Ž U P A N:  
     Tatjana Cerkvenik, l.r                                                                          Drago Božac, l.r.   


